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ACTA 

Comissió de Seguiment  del Consell de Barri de Barceloneta 
 

Data: 18 d’octubre de 2022 Hora: 18.30 h a  19.45 h  
Lloc: centre cívic Barceloneta 

Participants 
 

ENTITATS :                                                 

AAVV Barceloneta:  Manel Martínez, Carmen Piera  
 
ACIB : Laura Odriozola i Alba Tomillero 

ABA: Luis Monzón 

Lourdes Lopez 

Montse Rojas 

CONSELLERS:  

Julia Barea. Ciutadans 

Alba Segura. ERC 

Jaume Tomillero. ERC 

CONSELLER DEL BARRI:  David Pequeño  

TECNIQUES DE DISTRICTE:   Vanesa Sanz               

Participants que excusen la seva assistència 
 

Coordinadora de cors muts de la Barceloneta i Gegants de la Barceloneta. 
 
 

Temes tractats 
 

El Conseller de la Barceloneta clarifica que l’objectiu de la comissió de 

seguiment  es consensuar el tema deliberatiu del proper consell de barri. La 

proposta de l’equip de govern es portar la proposta de modificació del pla  
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d’usos de Ciutat Vella. Es requisit imprescindible per la seva aprovació i 

continuar amb el procediment administratiu, que s’hagi treballat en espais de 

participació i a la proposta es tindran en compte les aportacions dels espais de 

discussió, per tant, es important treballar-ho en consell de barri. 

Respecte al punt informatiu del proper consell de barri es publicarà cinc dies 

abans de la celebració del consell per tal de que la sessió pugui ser mes àgil, 

per part de l’exposició del Regidor. 

Intervenció dels membres de la CS: 

AAVV: Manel Martínez.  

Respecte a pla d’usos vol saber si es pot tractar el tema de les terrasses covid i 

per que algunes ja estan retirades i d’altre no. 

Lourdes Lopez: 

Vol que s’aclareixi respecte a les obres que hi hauran al voltant del barri els 

propers mesos, com les rambles, Via Laietana, Copa Amèrica, Nova bocana. 

Preocupa que encara aïlli mes al barri respecte a la mobilitat. 

AAVV: Carmen Piera 

Es suma a la proposta de la Lourdes i afegeix temes que cal parlar al proper 

Consell de Barri, temes que portem temps parlant i cal actualitzar: 

Bus 120, obres; Joan de Borbo,44; Compte de Santa Clara 80; Segle XX; Clínica 

Barceloneta; Sant Joan Baptista; Neteja; Talls de llum; Papereres; Rampes 

escales font Carmen Amaya; Contenidors que no caben o no van be; Cables 

aeris en males condicions; Asfalt en males condicions; situació de l’arbrat dins 

del barri; WC auto rentables al barri; Campanya informativa sobre equipaments 

on hi hagi wc; Proposta de platja de gossos a la Barceloneta; Manteniment de 

l’AEG; Millorar les campanyes comunicatives de civisme; Inversions al barri per 

la Copa Amèrica; continua havent olor a miccions al barri; Ampliar els recursos 

de la zona de bany accessible per a mes persones. 

ACIB: 

La Laura Odriozola comenta la situació de manca de neteja del barri i la mala 

imatge que això dona del barri. 
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L’Alba Tomillero exposa que cal aclariments sobre els talls de llum al barri, en 

tant a comerços, cases particulars i via publica. 

RESUM RETORN CONSELLERS: 

Les terrasses de covid no retirades en calçada es per que han fet una 

reclamació i cal esperar a la resolució. 

Els temes de seguretat es treballaran a la taula de prevenció i seguretat de la 

setmana que ve. 

El resum dels temes importants serien: les obres al barri, el talls de llum, la 

neteja, el manteniment i accessibilitat, el comerç. 

S’acorda fer un sessió de treball per aprofundir sobre les possibilitats dels futurs  

i/o actuals comerços al barri. 

 

Acords 
 

La comissió de seguiment acorda que el tema a tractar serà:  

Punt informatiu: Obres, Talls de llum, proposta d’àrea de joc jugable al parc de 

la Barceloneta.  

Punt deliberatiu: Pla de usos i Manteniment/neteja/accessibilitat 

Lloc: centre cívic Barceloneta 

El/els/les Tècnics/ques de barri: Vanesa Sanz 


